
 
 

 
PACE due to hold urgent debate on the functioning of democratic 
institutions in Turkey 
 
Strasbourg, 03.06.2008 – The Parliamentary Assembly of the Council of Europe (PACE) is 
due to hold an urgent debate on “the functioning of democratic institutions in Turkey” on 
Thursday 26 June 2008 during the Assembly’s forthcoming plenary session (23-27 June 
2008). 
 
The proposal to hold an urgent debate on this topic, made at the initiative of the heads of 
the Assembly’s five political groups, was approved by the PACE Bureau during its recent 
meeting in Stockholm on 29 May. However a final decision on the agenda is only taken by 
the Assembly itself on the first day of the session. 

Draft agenda  

 
 
L’APCE devrait tenir un débat d’urgence sur le fonctionnement des 
institutions démocratiques en Turquie 
 
Strasbourg, 03.06.2008 – L’Assemblée parlementaire du Conseil de l’Europe (APCE) 
devrait tenir un débat d’urgence sur « le fonctionnement des institutions démocratiques en 
Turquie » le jeudi 26 juin 2008, lors de la prochaine session plénière de l’Assemblée (23-27 
juin 2008). 
 
La proposition, présentée à l’initiative des présidents des cinq groupes politiques de 
l’Assemblée, de tenir un débat d’urgence sur ce thème a été approuvée par le Bureau de 
l’APCE lors de sa récente réunion à Stockholm, le 29 mai. Cependant, seule l’Assemblée 
peut, le premier jour de la session, prendre une décision finale concernant l’ordre du jour. 
 
Projet d'ordre du jour  
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http://assembly.coe.int/Mainf.asp?link=/Documents/WorkingDocs/Doc08/EDOC11594.htm
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